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Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja Kauko Turunen esitti 
kaupunginvaltuuston kokouksessa 9.12.2024 § 63, että Parkanon 
kaupunginvaltuusto asettaa talousarviovuodeksi 2025 varhaiskasvatuksen 
ohjausryhmän. Kaupunginvaltuusto hyväksyi Kauko Turusen esityksen 
yksimielisesti. 

 
Ohjausryhmän tehtävä on koordinoida varhaiskasvatuksen mahdollisten 
uusien tilojen kilpailuttamista, olemassa olevien vaihtoehtoisten tilojen 
mahdollista käyttöönottoa ja varhaiskasvatuksen tilaongelman ratkaisua 
muilla keinoin. 

 
Ohjausryhmään nimetään edustaja jokaisesta valtuustoryhmästä. 
Ohjausryhmän puheenjohtajana toimii kaupunginvaltuuston puheenjohtaja. 
Ohjausryhmä aloittaa työnsä välittömästi. Ohjausryhmä raportoi tuloksia 
huhtikuun valtuuston kokouksessa. 
 
Kaupunginhallitus on päättänyt asettaa kokouksessaan 16.12.2024 § 324   
varhaiskasvatuksen ohjausryhmän jäseniksi Kauko Turusen, Elisa 
Huhtasalon, Reetta Vatajan, Anniina Leppihalmeen, Pertti Heinon, Perttu 
Kovesjärven ja Janne Penttilän. Varhaiskasvatuksen ohjausryhmän 
kokoonkutsujana toimii virkansa puolesta sivistysjohtaja Ville Paldanius. 
 
Ohjausryhmän toimikausi päättyy 30.4.2025.  
 
Kaupunginhallitus on käsitellyt varhaiskasvatuksen tila-asioita 
kokouksessaan 18.12.2023 § 335. Asian käsittelyssä todettiin että 
varhaiskasvatuksessa on ollut tilojen suhteen haasteita. Kallion päiväkoti 
suljettiin rakennuksen kuntoa koskevan tutkimuksen perusteella nopealla 
aikataululla kesällä 2023. Varhaiskasvatuksen toiminnot järjesteltiin 
uudelleen Kuttikallion ja Lystinmäen eli entisen keskustan koulun tiloihin. 
 
Osa Lystinmäen työntekijöistä ja hoidossa olevien lasten perheistä ovat 
ilmaisseet huolensa tilojen kunnosta. Lystinmäen tiloihin on tehty 
kuntoselvitykset vuoden 2023 aikana. 

 
Lystinmäen tiloja varhaiskasvatukseen on alusta alkaen pidetty 
väliaikaisena ratkaisuna. 
 
Erilaisia vaihtoehtoja varhaiskasvatuksen tiloiksi on selvitetty. Selvitysten 
perusteella sopivia tiloja ei ole saatavilla. Vaihtoehtoina on investoida 
uuteen päiväkotirakennukseen, joka voitaisiin myöhemmin muuntaa 
toiseen käyttöön soveltuvaksi taikka vuokrata moduuli- tai vastaava 
siirrettävä rakennus. Molemmat vaihtoehdot vaativat kilpailutuksen. 

 
Kokouksessa todettiin, ettö asian kiireellisyyden vuoksi investointi ei ole 
tarkoituksenmukainen vaihtoehto. Investoinnin toteuttamisen aikajänne on 
vähintään kaksi vuotta suunnittelusta valmistumiseen. Tästä syystä 
vuokrattava moduuli- tai vastaava siirrettävä rakennus on tällä hetkellä 
tarkoituksenmukainen vaihtoehto. 



 
  
 
Kallion päiväkodin tontti soveltuu hyvin myös uuden päiväkodin paikaksi 
kun vanha rakennus puretaan. Tontilla on mm. tarvittavat vesi-, jätevesi- ja 
sähköliittymät sekä toimivat liikennejärjestelyt. 
 
Kaupunginhallitus päätti tuolloin, että varhaiskasvatuksen tilatarpeiden 
ratkaisemiseksi valmistellaan Kallion päiväkodin purkaminen ja soveltuvan 
moduuli- tai vastaavan siirrettävän rakennuksen vuokraaminen useamman 
vuoden vuokra-ajalla. 
 
 
 
 

Esittelijä    
 

Päätösehdotus Lapsiasiainneuvosto antaa kokouksessa kannanoton varhaiskasvatuksen 
tila-asioista kaupunginhallitukselle ja varhaiskasvatuksen ohjausryhmälle 

 
Käsittely  

 
Päätös Lapsiasiainneuvosto muistuttaa, että varhaiskasvatuksen tila-asioihin 

liittyvissä päätöksissä huomioidaan, että jokaisella lapsella on oikeus 
terveelliseen ja turvalliseen kasvu- ja oppiympäristöön. 
Lapsiasiainneuvosto edellyttää, että varhaiskasvatuksen tila-asioista 
tiedotetaan lapsiasiainneuvostoa ja pyydetään neuvostolta lausunto ennen 
tila-asioista päättämistä. 

 


